
ZAKAJ TAKO?

Nezavidljiv sprehod
po Črni vasi

Ko se človek pelje skozi Črno vas vidi lepo
urejene kmetije, hiše, med njimi veliko novih, pa
ne le od domačinov temveč je veliko priseljenih.
Skorajda bi poznavalec dobil občutek, da gre vas
v korak s časom. Pa temu na žalost ni tako! Prva
iluzija se ti podre, ko ti zmanjka asfalta. Še bolj
boleče pa je to za prebivalce ob prašni cesti, ki so
že pred leti dali samopnspevek za asfalt, pa ga še
danes nimajo. Prav po polževo se daljša asfaltna
prevleka. Asfaltirali so jo štirikrat po nekaj sto
metrov - skupna dolžina asfalta je reci in piši 3
km! Naslednje kar moti je dejstvo, da se promet v
Črni vasi odvija preko vsaj dveh mostov, ki sta
nujno potrebna popravila. Pravijo, da je to ludi
razlog, zakaj avtobus ne vozi v Črno vas, pa
čeprav vozi v skoraj vsak še tako odročen kraj, mi
pa smo samo 8 km*od Ljubljane in vendar smo
tako daleč od nje. Ob sedanjih cenah bencina in
ob predpostavki, da vsi krajani le nimajo avtomo-
bila, so krajani primorani kolesariti ali pešačiti v
vseh vremenskih situacijah.

Kar se slabih mostov tiče, pa še tole: kaj bi
komplicirali, če se da problem enostavno rešiti.
Ne veste kako! Tako vendar, da se cesto zapre -
razen za lokalni dovoz in to prav v času, ko je že
bila zaprta cesta Podpeč-Brezovica. Torej bi se
moral delovni človek v Podpeči z osebnim prevo-
zom peljati čez Ig v Ljubljano! In to v času stabili-

zacije in varčevanja z gorivi. Zapora ceste pa še
kar traja - od sredine novembra dalje. Z deli se ni
pričelo in je vprašanje kdaj se sploh bo?

Eden največjih problemov pa je voda. Kadar jo
je preveč, je okrog in okrog hiš, po drugi strani pa
se zgodi, da so celo pipe suhe. Na tisti prvi del, ko
je vode preveč, so domačini navajeni - dobro
vedo, da vsako leto pride vsaj enkrat in če Ie ni
poplava prehuda so mirni. Veliko hujše je takrat,
ko so pipe suhe in vode ni. In zakaj je ni? Ker je
gotovo spet ni je počila cev in posamezni krajani
sami skušajo odpraviti napako. V razdalji dveh
kilometrov je ta vodovod, ki je bil zgrajen udar-
niško in s samoprispevkom tako dotrajan, da
pušča na več koncih. Popravila in zamenjava cevi
s strani Mestnega vodovoda pa so se pričela jeseni
in to proti gornjemu delu Črne vasi, namesto proti
bolj kritičnemu spodnjemu delu Črne vasi in Li-
pam. Da pa niso dotrajane le stare stvari pa priča
tudi novi vodovod iz Vodarne Brest, ki tudi pušfia
na nekaj mestih.

V januarski hudi zimi je zaradi mraza in ledu
počila cev in voda je odtekala v Iško, ki je v
naslednjih dneh zaradi odjuge začela prestopiti
bregove in popravilo je bilo možno šele ko je voda
povsem odpadla. Nekaj časa so vodo odvažali z
gasilskimi cisternami, potem z zasilnim priklju-
čkom in potem, ko je Bka upadla je spet stekla
voda po starem cevovodu. Ž večjo zavzetostjo
organov KS in občine ter krajanov bi bilo nekaj
teh problemov možno rešiti.
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